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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 6. januar 2025 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

 

Dagsorden 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Sandra, Marius, Gitte, Jeppe, Kennet, Helene, John, Caroline, Hanne, Pia 
Afbud: Kristian 
 
 
Gæster:  
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SB006.25 Evt. og punkter til kommende møder          5 

         

 

 

 

          
         

 

SB001.25  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Ingen bemærkninger 
 

 

SB002.25  Skoleaftalen 
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 17:50 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Ved sidste møde fik I vedhæftet den besluttede skoleaftale i store træk. 
Nu går vi ned i det kommende skoleårs beslutninger. 
 
Nedenfor ser I et kort overblik over nye ting samt ting, vi ikke længere er forpligtiget til. 
Jeg kommenterer kort på punkterne. 
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Jeg vil gennemgå følgende emner, som vi skal drøfte: 
 

• Timebanken 

• Karakterer i 6. og 7. klasse 

• Afkortet skoledag 

• Juniormesterlærer/praksisfaglighed 

• Lektier 
 
Beslutning: 
 
Drøftet. 
Lektier blev udsat til et senere møde. 
 
PT laver udkast til skema for forlænget skoledag for 4., 5. og 6. klasser til kommende mø-
de. 
 
Vi afventer tilbagemelding fra medarbejderne ved kommende møde inden der træffes 
beslutninger. 
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SB003.25  SB’s input til handleplan for inkluderende læringsmiljøer  
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:50 – 18:50 
 

Sagsfremstilling: 
 
BRK har indgået samarbejde med KL’s konsulentfirma - Komponent, der har udarbejdet 
en rapport (jeg vedhæfter) om muligheder og udfordringer i forhold til inkluderende læ-
ringsmiljøer på Bornholm. 
 
I den forbindelse skal jeres input bruges til BRK’s endelige handleplan. 
Vi har fået tilsendt et oplæg fra sekretariatet, som vi sammen gennemgår på mødet. 
 
 
Beslutning: 
 
Punktet tages op ved kommende møde. 
 
Inden næste møde den 3. februar, vil jeg bede jer se/høre det udarbejdet oplæg fra sekre-
tariatet og gøre jer nogle overvejelser: Skolebestyrelsen - SkoleTube 
I skal downloade filen for at kunne se/høre oplæg og Rikke. 
 
Ved kommende møde drøfter vi sekretariatets oplæg. 
 
 

 

SB004.25  Meddelelser   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
18:50 – 19:10 
 

 
 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Katharina Langskov er ansat som SFO-koordinator. I den forbin-
delse trækkes Maria ud som leder af SFO – og jeg overtager det daglige ledelsesansvar. Vi 
har stadig ikke slået SFO-stillingen op, da vi afventede den nye aftale om 37-timers stillin-

https://www.skoletube.dk/group/Skolebestyrelsen9570203/
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ger. Denne er nu afklaret. Alle stillinger skal slås op som 37-timers stillinger. Jeg orienterer 
på mødet. 
Klubtilbud: Status 
Elevrådet: TE 
Modtagerklasser: PT orienterer om status 
Skoleskak: Jeppe orienterer 
Madskolen: Status 
Konferencen på Christiansborg: Deltagerne (Jeppe, Hanne, Kennet, Pia) orienterer om 
dagen 
Brev fra Trine Dorow: Inden jul lagde jeg et brev omkring krænkelser på iPad op på Aula 
fra Trine Dorow. Til orientering arbejdes der politisk på at afskaffe iPad fra 0. til 5. klasse-
trin. 
 
 

 

SB005.25  Økonomi  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
19:10 – 19:20 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Budget 2025 
Medbringes på mødet. 
 
Beslutning: 
 
Da I ikke ønskede at foretage de anviste besparelser i Budget 25, men ønskede at markere, 
at vi havde brug for det overførte overskud, har Kennet og jeg udarbejdet et forslag. Som 
I kan se, så er der allerede fra vores sidste møde sket ændringer i både M-klasserne og 
SFO. Som jeg orienterede om på mødet, så vil der løbende over året ske ændringer bl.a. 
på grund af ændret børnetal i M-klasserne og SFO. Se vedhæftede. 
 
Budget 25 besluttes ved næste bestyrelsesmøde. 
 

 

SB006.25  Eventuelt  
 

 
Forventet tidsramme 
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19:20 – 19:30 
 

Bestyrelsen ønsker at undertegnede går videre med muligheden for to-årige budgetter. 
 
Møderække og punkter til kommende skoleår: 
 

• Planlægningen – herunder fagfordelingsprincipperne og skoleplanen 

• Den nye skoleaftale – kvalitetsprogrammet – til beslutning 

• Lektier 

• Nytænkning omkring årsmødet 

• Det årlige møde for forældrerepræsentanter 

• Relationsdannende og genoprettende praksis  

• Børne- og undervisningsministeriets 12 anbefalinger om skærmbrug 
 

Mandag den 3. februar 2025 kl. 17:00-19:30 
Mandag den 10. marts 2025 kl. 17:00-19:30 
Mandag den 7. april 2025 kl. 17:00-19:30 
Mandag den 5. maj 2025 kl. 17:00-19:30 – Årsmøde 
Mandag den 2. juni 2025 kl. 17:00-19:30 
 
 

Kennet 
_____________________________________________________________________ 
Caroline 
 

Kristian  
 

Marius 

Helene 
 

John 

Hanne 

Gitte 
 
 

Jeppe M. 
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Sandra J. 

Tilde – suppleant  

 

 


